
1/3

MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia dopravného rozvoja mesta

Zápisnica č. 6/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 16.04.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie (Navrhovatel MUDr. Pavol Durdík )
2. Kontrola záverov z predchádzajúcej komisie.
3. Prerokovanie NOVÝCH názvov autobus. zastávok PAD - v zmysle žiadosti TSK. (Navrhovatel Bc.

Monika Piscová )
4. Zriadenie parkovacieho miesta pre osoby so zdravotným postihnutím na ul. Lieskovská č. 3 - na

žiadosť FO. (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
5. Rozšírenie komunikácie zatrávňovacou dlažbou vo vnútrobloku pri špeciálnej ZŠ a MŠ Alexia -

podnet z komisie pre ochranu ŽP. (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
6. Prerokovanie žiadosti Centra soc. služieb NMnV o doplnenie - zmenu dopravného značenia na

ul. Bernolákova. (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
7. Rôzne
8. Záver.

K bodu č. 1: (Navrhovateľ: MUDr. Pavol Durdík)

Podpredseda komisie,  MUDr.  Pavol  Durdík   privítal  všetkých členov a  hostí,  otvoril  rokovanie.
Následne dal hlasovať za program.  Členovia odsúhlasili program zasadnutia.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2:

Tajomníčka komisie informovala členov komisie o stave záverov vyplývajúcich z predchádzajúcej
komisie. Všetky  navrhované  a schválené opatrenia  a akcie boli splnené,resp.  sú plnené podľa
okolností priebežne,  okrem bodu 2), čo bolo zdôvodnené.

K bodu č. 3: (Navrhovateľ: Bc. Monika Piscová)

Tajomníčka  komisie  predložila  členom  komisie  žiadosť  Odboru  dopravy  Trenčianskeho
samosprávneho  kraja,  v  ktorej  navrhujú  zmeny  názvov  autobusových  zástavok   prímestskej
autobusovej dopravy podľa priloženého zoznamu jednotlivých zastávok na území mesta. Bc. Rastislav
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Farkaš sa vyjadril,  že táto odborná komisia nie je  zriadená  na to,  aby sa riešili  témy ako je
posudzovanie názvov autobusových zastávok. Komisia preto hlasovala o tom, či sa bude rokovať o
názvoch  zastávok.  Komisia  hlasovaním  schválila  prerokovanie  názvov  zastávok.  Tieto  boli
zapracované  v  návrhu.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 8, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 4: (Navrhovateľ: Bc. Monika Piscová)

Tajomníčka komisie predložila žiadosť občana so zdravotným postihnutím, ktorý požaduje zriadiť
parkovacie miesto pre osobu s ťažkým zdravotným postihnutím a to konkrétne na ulici Lieskovská,
nakoľko v tejto lokalite sa nenachádza ani jedno takéto parkovacie miesto. Komisia odporúča na ul.
Lieskovská vybudovať vyhradené parkovacie miesto pre osoby ZŤP.

K bodu č. 5: (Navrhovateľ: Bc. Monika Piscová)

Tajomníčka komisie predniesla žiadosť občana, ktorá vyplynula a bola odstúpená z komisie pre
ochranu životného prostredia. Týka sa komplikovanej premávky vo vnútrobloku pri Špeciálnej ZŠ a
MŠ Alexia na ul. Kollára , ktorá vzniká v čase keď rodičia vozia deti do školy a zo školy  a tým, že je
komunikácia úzka,  vozidlá prechádzajú aj  cez trávniky,  ktoré sú rozjazdené a zničené.  Navrhol
rozšíriť komunikáciu zatrávňovacou dlažbou. Stanovisko komisie je také, že návrh odporúča aj  keď
osadením zatrávňovacích dlaždíc sa vyrieši hlavne estetický problém  a nie dopravná situácia vo
vnútrobloku.

K bodu č. 6: (Navrhovateľ: Bc. Monika Piscová)

Tajomníčka komisie v ďalšom bode predložila žiadosť Centra soc.služieb, Bernolákova 14, Nové
Mesto nad Váhom, v ktorej žiadajú zmeniť,  resp. doplniť DZ na Bernolákovej ulici  tak, aby bol
povolený vjazd do tejto ulice aj vozidlám s hmotnosťou nad 3,5 t  a to z dôvodu zásobovania ich
zariadenia vozidlami ktoré majú hmotnosť nad 3,5 t.  Komisia odporúča návrhu vyhovieť a upraviť
obmedzenie dodatkovou tabuľou.

K bodu č. 7:

Tajomníčka komisie predložila podnet obyvateľov domu č. 10  na Ul. Čachtická, ktorí sa sťažujú na
výhľadové pomery v križovatke, pričom komisia odporúča v prípade potvrdenia horších výhľadových
pomerov vyčistiť vegetáciu.

Zástupca primátora  Mgr. Andrej Neuschl predložil podnet týkajúci sa  križovatky ulice Čachtická  a
ulica  Nová, konkrétne požiadavku  vybudovania priechodu pre chodcov v jej blízkosti . Komisia
neodporúča v súčasnej dobe vybudovanie priechodu pre chodcov, toto bude možné realizovať až po
komplexnom riešení križovatky.

Peter Gálik navrhol premiestnenie dopravnej značky - smerníka Čachtice, na ul. Piešťanská, až za
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podjazd v križovatke s ul. Železničná smer Banská.

K bodu č. 8:

Podpredseda komisie poďakoval za účasť a aktivitu prítomných a ukončil rokovanie komisie.

Martin Kolesár
predseda komisie

Bc. Monika Piscová
tajomníčka komisie

Priloha:


